
 
 

 
 

Groningen, 15 september 2022 

 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Groningen 

 

Betreft : Schriftelijke vragen ex art. 38 RvO inzake ecologisch beheer en onderhoud 

 

Geacht College, 

 

De PVV heeft voor en tijdens de zomer vele klachten gehad over het groen onderhoud en het maaibeleid 

in onze gemeente. Klachten over park Selwerd, de Zonnelaan, Kometenstaat, zuiden van de stad en 

Hoogkerk om maar enkele voorbeelden te noemen. Bermen worden niet of te laat gemaaid, stoepen van 

wijken staan vol met onkruid. En vervolgens als het gemaaid is doordat het langer gras is moet het 

worden opgeruimd en blijft het weken liggen.  

In de middenberm de Zonnenlaan of Van Ketwich Verschuurlaan stond het gras zo hoog dat dit het zicht 

ontneemt op het overige verkeer wat onveilige situaties kan veroorzaken.  

Ter illustratie hebben wij foto’s bijgevoegd. Op sommige plaatsen lijkt het of de gemeente failliet is qua 

groenonderhoud. Dit maakt een armoedige indruk en dit heeft een negatief effect op de leefbaarheid in 

de wijk.  

In de zuidelijke stadswijken groeien paardenbloemen nu overal tussen bestrating, opritten en tuinen. En 

omdat er niet is gemaaid gaan de zaadjes van al die paardenbloemen overal in en tussen gaan zitten. De 

ergernis in de wijken is groot.  

Bewoners geven aan dat ze naast deze verminderde leefbaarheid ook toenemend last hebben van 

tekenbeten, allergieën en overlast van meer onkruid in hun tuin.  

Dit roept bij ons de volgende vragen op:  

1. Het “ecologisch” beheer en het maaibeleid leidt er toe dat de gemeente een onverzorgde en 

verwilderde indruk maakt. Herkent het college dit beeld? (zie de voorbeelden).  

Verder is een doorn in het oog het onderhoud van stoepen in de wijken zelf. Zie de 

voorbeelden van de Komeetstraat, Hoornsepark of de Kamerlingh Onnesstraat. Het onkruid 

wordt tussen de tegels om de zoveel maanden weggehaald en twee weken later staat het er 

weer.  

2. Verder is een doorn in het oog het onderhoud van stoepen in de wijken zelf. Zie de 

voorbeelden van de Komeetstraat, Hoornsepark of de Kamerlingh Onnesstraat. Het onkruid 

wordt tussen de tegels om de zoveel maanden weggehaald en twee weken later staat het er 

weer.  



 
 

 
Begrijpt het college dat een onverzorgde berm een negatief effect heeft op de leefbaarheid 

van wijken en een negatieve beleving geeft en een negatieve uitstraling heeft op onze 

inwoners. Zo neen, waarom niet?  

3. Door dit maaibeleid, die de stad volgens de PVV en vele inwoners een armoedige uitstraling 

geeft, lijkt het net alsof het college geen geld over heeft voor wijken en haar inwoners. 

Bijvoorbeeld de Kometenlaan.  

Begrijpt het college dat hierdoor de indruk kan ontstaan, dat de gemeente niet wil 

investeren in haar inwoners?  

4. Er is bij veel inwoners de indruk ontstaan dat dit maaibeleid is gekozen door het college als 

bezuiniging vanwege geldgebrek, maar van de presentie bij de kennismaking bij de 

milieudienst bleek dat dit maaibeleid even duur of duurder is. Klopt het dat dit “ecologisch” 

maaibeleid niet eens goedkoper is? Kan het college een toelichting geven waarom deze 

vorm van “ecologisch” maaien niet goedkoper is?  

5. Na het maaien wordt op veel plekken het gras op een bult gegooid. Zo’n bult blijft dan dagen 

of weken liggen. Met als gevolg dat het gaat stinken, het insecten aantrekt en dat er zelfs 

een kans is dat het in brand vliegt. (Zie de links)  

Hoe kan het dat dit soort overlast ontstaat? Wat zijn de redenen waarom dit zo uit de hand 

loopt? En ziet het college ook in dat dit soort grasbulten in de gemeente zeer onwenselijk 

zijn? Wat gaat het college doen om dit te voorkomen? 

6. Bij ons zijn er ook klachten binnengekomen dat honden en mensen meer tekenbeten en 

meer last hebben allergieën door dit “ecologisch” beheer. Bijvoorbeeld in Park Selwerd komt 

Ambrosia kruid tegenwoordig veel voor. Deze staat heel erg hoog op de allergielijst. Ziet het 

college dit gevolg als van het ecologisch beleid als een probleem? Wat is het beleid om 

planten, onkruid en kruiden die hoog op de allergielijst staan te bestrijden? Als de gemeente 

dit niet bestrijdt, waarom doen zij dit dan niet?  

7. De PVV heeft ook klachten gehad over dat bomen, die zijn afgestorven, niet worden 

opgeruimd. Bijvoorbeeld;  

Wat is het beleid of regels vanuit de gemeente wanneer dode bomen een potentieel gevaar 

opleveren voor de omgeving en verkeer? Waarom wordt hier niet op gehandhaafd en 

waarom worden deze bomen niet weggehaald? 

 

 

In afwachting van uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

 



 
 

 
Dennis Ram  – fractievoorzitter 

Partij Voor de Vrijheid (PVV) 

 

Bron:  

https://www.oogtv.nl/2022/06/broei-in-gemaaid-gras-laat-stadsbeheer-in-nachtelijke-uren-in-actie-

komen/ 

 

https://www.oogtv.nl/2022/06/broei-in-gemaaid-gras-laat-stadsbeheer-in-nachtelijke-uren-in-actie-komen/
https://www.oogtv.nl/2022/06/broei-in-gemaaid-gras-laat-stadsbeheer-in-nachtelijke-uren-in-actie-komen/

